

**EKAINAK 27**

**ASKAPEN GAY ETA LESBIANOAREN EGUN  
MUNDIALA**

**1985 BILBO**

Duela 8 urte Euskadiko Gay Mugimenduak Askapen Gay eta Lesbianoaren Eguna antolatzen badu ere, gaur egun homosexualitatearen aurkako giza-aurreritzia mantendu egi-ten dira, bereizkeriaren egoera honetan gayak eta lesbianoak izan ahal gara gure urrezko kaiolaren barnean egon ezkero, baina bere homosexualitatea kaleratzen duenak desprestigioa eta burlak jasan beharko ditu.

Homosexual harremanak ukatzen dituen ideologiak matxis-moa hedatzen du, giza-harremanak botereaz eta opresioaz eratzen dituelarik.

Parlamentuak Europako Kontseiluaren Homosexualitateari buruzko Erabaki Antidiskriminatzialeak onartzea lortu dugu, hau da norberaren sexual autodeterminaziorako eskubidea, edozein lege errepresiboren ezabatzea...

Baina Frantzian bezala Lege Antidiskriminatziale bat es-  
katzen dugu, kausa hauengatik (sexu, arraza, ideología,  
sexual hautapena) egiten diren erasoetatik defendatzeko.

Modu berean eta homosexualitatearen aurka erabil daite-  
kenez, Armadaren Diziplina Arautegi delako Projektuari  
dagokion 10. artikuluaren ezabatzea eskatzen dugu eta  
kausa honengatik atxiloturik dauden soldadu guztia ka-  
leratzea.

SIDA dela eta, osasun arduradunen patxada salatu nahi  
dugu, gay-en kontra sortutako kanpainari ez bait diote  
aurre egiten, gaitz honen aurkako aurrez aldetik poli-  
tikarik eza nabaria izanik.

- MATXISMOAREN AURKA
- NORBERAREN GORPUTZA ERABILTZEKO  
ESKUBIDEA
- ARMADAREN DIZIPLINA ARAUTEGIRIK  
EZ !!!
- KOMUNIKABIDEETAN INFORMAZIO  
MATXISTARIK ETA PATRIARKALIZ  
EZ

**27 JUNIO**

**DIÁ MUNDIAL DE LA LIBERACIÓN GAY  
Y LESBIANA**

**BILBAO 1985**

Hace ya 8 años que el Movimiento Gay celebra en Euskadi el Día Mundial de la Liberación Gay y Lesbiana. A pesar de ello todavía se mantienen los prejuicios sociales contra la práctica de la homosexualidad. Estamos en el reino de la tolerancia en donde los gais y las lesbianas pueden existir siempre y cuando no se sepa, no se diga o se mantengan lejos. El desprecio y la burla suelen acompañar a quien no esconde su homosexualidad.

La misma ideología dominante que condena la práctica homosexual fomenta el machismo que reduce las relaciones humanas a papeles estereotipados de opresión y poder.

Hemos conseguido que el Congreso de los Diputados rati-fique los Acuerdos Antidiscriminatorios del Consejo de Europa sobre homosexualidad, reconociendo el derecho de toda persona a la autodeterminación sexual. Pero exigimos una Ley Antidiscriminatoria, que como en Francia, vele contra cualquier ataque por motivos de raza, ideo-logía, sexo u orientación sexual. También exigimos la no aprobación del art. 10 apartado 19 del Proyecto de Régimen Disciplinario del ejercito, por su posible apli-cación antihomosexual, y al mismo tiempo un indulto pa-ra todos los soldados condenados por esta causa.

Denunciamos, por último, la indiferencia de las autorida-dades sanitarias ante el alarmismo y el sensacionalismo anti-gay por motivo del SIDA, que tampoco se aborda con una política de prevención seria y responsable.



- CONTRA EL MACHISMO
- DERECHO AL PROPIO CUERPO
- POR UNA LEY ANTIDISCRIMINATORIA
- NO AL REGIMEN DISCIPLINARIO DEL  
EJERCITO !!
- DERECHO A UNA INFORMACION NO MA-  
CHISTA NI PATRIARCAL EN LOS  
MEDIOS DE COMUNICACION

**EHGAN**

